
Jegyzőkönyv

Készült a Győr-Moson-Sopron Megyei Tekézők Szövetsége éves Közgyűlésén 2016. május 

23- án 16 órai kezdéssel Győrben az Arizóna Tekepálya klubtermében. 

Jelen vannak e jegyzőkönyv  mellékletét képző jelenléti ívek tartalma szerint 14 fő szavazásra 
jogosult küldött és 17 fő meghívott.

Kocsis-Katona Imre elnök köszönti a megjelenteket. Az ülés levezetésére Máté Ernő titkárt, a 
jegyzőkönyv vezetésére Némethné Varga Beáta főtitkárt, a jegyzőkönyv hitelesítésére Zalavári 
Miklóst és Zsirai Gyulát javasolja. A Közgyűlés egyhangúlag megszavazta a javaslatot.

Máté Ernő ismerteti, hogy a 23 tagegyesületből jelen van 14 egyesület képviselője, így a közgyűlés
határozatképes. Jelen van még 17 fő meghívott, akik szavazásra nem jogosultak.

Pulai  Miklós  felszólal,  hogy  a  továbbiakban  is  a  Győr-Moson-Sopron  Megyei  Tekézők
Szövetségéhez szeretne tartozni a Jobb Dáma csapata, Hánta hiába másik megye. Kocsis-Katona
Imre felveti, hogy most a közgyűlésen szavazásra lehetne bocsájtani. Makk Ferenc felveti, hogy
esetleg  a  frissen  megalakult  Komárom-Esztergom megyei  szövetség  nem veszi-e  barátságtalan
lépésnek, ha a közgyűlés hozzájárul a Jobb Dáma tagságához. Kocsis-Katona Imre elnök szerint
egyeztetni  kell  a  Komárom-Esztergom  megyével.  Szavazzon  a  közgyűlés  arról,  hogy  a  mai
közgyűlésen legyen-e szavazati joga a Jobb Dáma képviseletében jelen lévő Pulai Miklósnak. Máté
Ernő ülést levezető elnök által feltett kérdésre, hogy a mai közgyűlésen nem szavazhat Pulai Miklós
egy tartózkodás, egy nem szavazat és 12 igen szavazattal elfogadták.

Kocsis-Katona Imre elnök a frissen vizsgázott (17 fő) és a közgyűlésen megjelent játékvezetőknek
átadja az Igazolványokat, utána a Területi Csapatbajnokság díjazottjainak a serleget és érmeket.

A 2015-2016. bajnoki évben 1. helyezett a Győrújfalu TC. csapata, 2. helyezett a Pribránszki Kft.
Mosonszolnok csapata , 3. helyezett a Mosonszentmiklós csapata lett.

Átadásra kerültek volna Skuba István volt elnökségi tag részére emlék plakett és Horváth Péter volt
felügyelő bizottsági tag részére emlék plakett, de egyikük sem volt jelen a közgyűlésen. Kovács
Zoltán volt főtitkár jelen van, így részére átadásra került a munkáját megköszönő emlék plakett.
Kocsis-Katona Imre elnök átadja a szót Máté Ernő ülést  levetető elnöknek, aki ismerteti  a mai
napirendi pontokat. 
A napirendi pontokat a közgyűlés egyhangúlag elfogadta.

1. Elnökség éves beszámolója
Kocsis-Katona  Imre  elnök  megkérdezi  a  jelenlévőktől,  hogy a  számukra  elektronikus  levélben
kiküldött  anyagokat – az Elnökségi beszámolót,  Felügyelő bizottság beszámolóját,  Költségvetés
végrehajtását illetve a következő év tervezetét, Főkönyvi kivonatot, Pénztárjelentést, Egyszerűsített
éves  beszámolót  -  mindenki  megkapta-e?  Nem felelet  a  feltett  kérdésre  senkitől  sem érkezik.
Kocsis-Katona Imre elnök szóban ismerteti a kiküldött elnökségi beszámolót. Hozzászólás, kérdés
nem hangzik el. Máté Ernő ülést levezető elnök felteszi a kérdést, hogy a szavazásra jogosultak
elfogadják-e a beszámolót?  A közgyűlés  az Elnökség éves beszámolóját az 1/20160523 számú
szavazatával egyhangú szavazással elfogadta.

2. Felügyelő bizottság éves beszámolója
Anduskáné Cseh Anikó Katalin a Felügyelő bizottság elnöke, szóban ismerteti, hogy csak kisebb
hibákat talált a Felügyelő bizottság az ellenőrzés során, írásos jelentésük kiküldésre került. Az elnök
asszonyhoz  kérdést  nem  intéztek.  Máté  Ernő  ülést  levezető  elnök  által  feltett  kérdés,  hogy  a
Felügyelő bizottság beszámolóját elfogadja-e a közgyűlés? A közgyűlés egy tartózkodás mellett a
2/20160523 számú határozatával elfogadta a Felügyelő bizottság éves beszámolóját.



3.  2015. évi  pénzügyi  terv teljesítése,  2016,  évi  költségvetés,  valamint a számviteli  törvény
szerinti beszámoló megtárgyalása, elfogadása.
Kocsis-Katona  Imre  elnök  elmondja,  hogy  az  eltérés  a  pályabérlés  és  egyéb  kiadások
megspórolásából  adódik.  Példaként  említi,  hogy a Bábolna SE a rendezvényekre ingyen adta a
bábolnai tekepályát. A napirendi ponthoz más hozzászólás nem volt. Máté Ernő ülést levezető elnök
által feltett kérdés, hogy a 2015. évi pénzügyi terv és a következő évi költségvetést elfogadja-e a
közgyűlés? A közgyűlés egy tartózkodás mellett a 3/20160523 számú határozatával elfogadta a
számviteli  törvény szerinti  beszámolót,  a 2015 évi költségvetés végrehajtását és a 2016 évi
költségvetést.

4. Tisztségviselők választása 
Máté Ernő ülést levezető elnök elmondja, hogy Skuba István elnökségi tagságáról, Horváth Péter
pedig felügyelő bizottsági tagságáról mondott le, így helyettük új tisztségviselőket kell választani.
Kérdezi,  hogy  van-e  egyéb  hozzászólás  a  témához.  Némethné  Varga  Beáta  veti  fel,  hogy  a
közgyűlésnek vissza kellene hívnia tisztségéből Gecseyné Pölcz Ildikót, mert nem végzi a vállalt
tisztséget  és  olyat  kellene  választani  aki  igen.  Felvetődik,  hogy  van-e  joga  a  közgyűlésnek
visszahívni  a  tisztségéből.  Makk  Ferenc  szerint  a  közgyűlés  visszahívhatja  a  megválasztott
tisztségviselőt.  Varga  György  megjegyzi,  hogy  a  kiküldött  írásos  anyagban  nem  szerepelt  ma
visszahívás.  Máté  Ernő felolvasta  a  Szövetség Alapszabálya  erre  vonatkozó részét,  melyben az
szerepel, hogy 8 nappal előbb írásban kellett volna kiküldeni a tagegyesületeknek. Anduskáné Cseh
Anikó Katalin  felveti,  hogy a 6.  napirendi  pontban az egyebek között  tárgyalható lenne.  Makk
Ferenc szerint akkor törvényes ha 2/3-os többséggel felveszik a napirendi pontok közé. Máté Ernő
felolvasta az Alapszabály erre vonatkozó részét, mely szerint elég az egyszerű többség. Zalavári
Miklós megjegyzi, hogy tudja nem játszották le a Dynamic- Szentes női szuperligás mérkőzést.
Török  Bálint  felszólal,  hogy az  ellentéteket  rendezzék  le,  mert  nehezíti  a  szövetség  munkáját.
Anduskáné Cseh Anikó Katalin megjegyzi, hogy ha az árnyék vetődik a szövetségre is kétségeket
okoz.  Máté  Ernő  ülést  levezető  elnök  kéri  Gecseyné  Pölcz  Ildikót,  hogy  az  elhangzottakra
reagáljon. Gecseyné Pölcz Ildikó elmondja, hogy úgy gondolja az elvállalt feladatokat elvégezte a
Dynamic- Szentes mérkőzést lejátszották. Zsirai Gyula elmondja, hogy már lezárt bajnoksággal ne
csináljunk  semmit.  Máté  Ernő  ülést  levezető  elnök  szavazásra  bocsájtotta  a  kérdést,  hogy
felvegyék-e napirendi pontnak Gecseyné Pölcz Ildikó elnökségi tag visszahívását. 4 igen, 6 nem, 4
tartózkodással  a  közgyűlés  a  mai  napon  nem veszi  a  napirendi  pontok  közé.  Elhangzik,  hogy
biztosan nem lehet tudni, hogy nem játszották le a mérkőzést. Némethné Varga Beáta elmondja,
hogy a  mérkőzésről  egyértelműen tudja,  hogy nem játszották  le,  mivel  pontosan tudja,  hogy a
gyermeke a tekepályán tartózkodott Bábolnán vagy otthon volt a mérkőzés időpontjában. 
Máté Ernő ülést levezető elnök felkéri Balogh Lajost a Jelölő bizottság elnökét, hogy ismertesse a
megüresedett  posztokra érkeztek-e jelölések. Balogh Lajos elmondja,  hogy 2 jelölés érkezett  az
elnökségi tagságra. Gosztola Gábor és Nándorhegyi Róbert a jelöltek, mind ketten felkerültek a
szavazólapra.  Máté  Ernő  megkérdezte  mindkettőjüket,  hogy  a  jelölést  elvállalják-e?  A jelölést
Gosztola  Gábor  és  Nándorhegyi  Róbert  is  elfogadta.  A szavazat  számláló  bizottság  elnökének
Balogh Lajost, tagnak Anduskáné Cseh Anikó Katalint és Zsirai Gyulát választotta a közgyűlés.
Máté Ernő elmondja, hogy titkos a szavazás, akkor érvényes a szavazat, ha a név előtti körbe X jel
vagy + jel kerül. Felszólítja a szavazásra jogosultakat, hogy szavazzanak. 
Balogh Lajos ismerteti az eredményt. 14 egyesület szavazott és mind a 14 szavazat érvényes, 8
szavazatot  kapott  Gosztola  Gábor  és  6  szavazatot  kapott  Nándorhegyi  Róbert.  A  Közgyűlés  a
4/20160523  számú  határozatával új  elnökségi  tagnak Gosztola  Gábort  megválasztotta.
Megérkezett Horváth Péter meghívott, részére átadásra került a Felügyelő bizottsági tagként végzett
munkájának elismeréseként az emlék plakett. Máté Ernő felveti, hogy Felügyelő bizottsági tagnak
jelölnek-e valakit.  Zsirai Gyula jelöli Nándorhegyi Róbertet,  aki a jelölést elfogadta. Máté Ernő
ülést levezető elnök javasolja, hogy a Felügyelő bizottsági tagot nyílt szavazással válassza meg a
közgyűlés mivel egy jelölt van.  A közgyűlés  az 5/20160523 számú határozatával Nándorhegyi
Róbertet nyílt szavazással egyhangúlag megválasztotta a Felügyelő Bizottság tagjának.



5. Alapszabály módosítása.
Kocsis-Katona Imre elnök tájékoztatja a Közgyűlést, hogy a neve megváltozása miatt Alapszabályt
kell módosítani. Az elnök neve Kocsis Imréről, Kocsis-Katona Imrére változott. A Közgyűlés a
6/20160523 számú határozatával a névváltozást egyhangú szavazással tudomásul vette.

6. Egyebek.
Horváth Péter kér szót, hogy fülébe jutott a hír, hogy a fia nem méltó a Győr-Szol szerint az Orgona
úti  pályán  edzeni,  készülve  a  világbajnokságra.  Nehezményezi,  hogy  egy  fillér  útiköltség
támogatást sem kaptak. Továbbra is fent tartja a szettpont osztás miatti korábbi felvetését. Továbbá
a világbajnokságra történő utazással, étkezéssel kapcsolatban is voltak problémák. Horváth Péter
felajánlja,  hogy  szendviccsel,  üdítővel  tudja  segíteni  a  szövetséget.  Kocsis-Katona  Imre  elnök
válaszként elmondja, hogy nem tudja mit írt a gyermekről a Győr-Szol TC, nem került az elnökség
elé. Ismét elmondja, hogy nem ennek a közgyűlésnek a témája. A válogatott utaztatása kapcsán
elmondja, hogy nem tud válaszolni de felveti a MATESZ elnökségi ülésen. 
Mátyás Ferenc felveti, hogy a szeniorok versenyében a 70 év felettieknek is legyen külön kategória.
Kocsis-Katona  Imre  elnök  válaszként  elmondja,  hogy kellő  számú induló  esetén  ennek  semmi
akadálya nem lesz. 
Varga György a Műszaki bizottság vezetője elmondja, hogy a pályahitelesítéseket időben el fogják
végezni, a három évente szükséges felülvizsgálat során.
További hozzászólás nem volt, ezért a levezető elnök 18 óra 30 perckor bezárja az ülést.

Győr, 2016. május 23.

                                                                                 Némethné Varga Beáta
                                                                                  jegyzőkönyv vezető

Zalavári Miklós Zsirai Gyula
    jkv. hitelesítő   jkv. hitelesítő 

     Kocsis-Katona Imre 
                                                                         elnök.


